



母猪FcRn基因多态性及其对初乳中IgG含量的影响

王炳艳;王立贤;王婷;翟丽维;王楚端;李振宽;周伟良

1 农业部畜禽遗传育种重点开放实验室, 北京100094; 2 中国农业大学动物科技学院, 北京100094; 3 中国农业科学院北京畜牧兽医研究所, 北京 100094; 4 天津市宁河原种猪场, 天津 301504

Polymorphism of FcRn Gene and Its Effects on the Sow Colostrum IgG Concentration

WANG Bing-yan; WANG Li-xian; WANG Ting; ZHAI Li-wei; WANG Chu-duan; LI Zhen-kuan; ZHOU Wei-liang

1 Key Laboratory of Animal Genetics and Breeding, Ministry of Agriculture, Beijing 100094, China; 2 College of Animal Science and Technology, China Agricultural University, Beijing 100094, China; 3 Institute of Animal Science, Chinese Academy of Agricultural Sciences, Beijing 100094, China; 4 Tianjin Ninghe Pig Breeding Farm, Tianjin 301504, China

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献](#)

[相关文章 \(15\)](#)

京ICP备07023558号

版权所有 © 2008 《畜牧兽医学报》编辑部

地址: 北京市海淀区圆明园西路2号中国农业科学院北京畜牧兽医研究所 邮政编码: 100193

Tel: 010-62815987 E-mail: xmsyxb@263.net